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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 
DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
DE DATA 3 DE JULIOL DE 2006 

Lloc de la reunió:  Bunyola, Sala d’Actes de la Casa Consistorial 
Data:  3 de juliol de 2006 
Hora de començament:  20:05 hores 
Hora d’acabament:  22:00 hores 
President:  Maria Cabot Payeras 
Membres presents:  Cristina Munar Prats 

Francisco Sastre Vera 
Rubén de Enrique Llull 
Gabriel Batle Quetglas 
Pedro Martorell Pascual 
José Ibáñez Sánchez 
Miquel Negre Cabot 
Antònia Juan Solà 
Sebastià Mateu Balle 
Bartomeu Togores Solivellas 

Membres que han excusat 
la seva presència:  Miquel Mateu Roig 

Guillem Riera Colom 
Caràcter de la sessió:  Ordinari 
Convocatòria:  Primera 
Secretària accidental:  Maria del Mar Gual Bigas 

1.  APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 
DATA 8 DE MAIG DE 2006. 

Es sotmet a votació l’acta de la sessió ordinària de data 8 de maig de 2006, i 
s’aprova per unanimitat. 

2.  PROPOSTA  DE  LA  COMISSIÓ  INFORMATIVA  GENERAL  SOBRE  EL 
NOMENAMENT DEL DIRECTORGERENT DE SA COMUNA FM, RÀDIO DE 
BUNYOLA, S.L. PER PART DE LA JUNTA GENERAL, A PROPOSTA DEL 
CONSELL D’ADMINISTRACIÓ. 

La Sra. Batlessa llegeix de la proposta de la Comissió Informativa General que 
diu: 

“Vist  l’escrit  del Sr.  Jaume Mateu Verdera,  secretari de  la  societat de  responsabilitat 
limitada sa Comuna FM, ràdio de Bunyola, de data 19 de gener de 2006 i amb data de
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registre  general  d’entrada  a  l’Ajuntament  de  Bunyola  21  d‘abril  de  2006  i  número 
1.286. 

Vist  l’article 28 dels estatuts de la societat de responsabilitat  limitada sa Comuna FM 
ràdio de Bunyola, aprovats pel Ple de l’Ajuntament en sessió extraordinària de data 12 
de gener de 2004. 

Es proposa al Ple de l’Ajuntament de Bunyola l’adopció del següent acord: 

1r. Nomenar el Sr. Salvador   Rosselló Bujosa  coma directorgerent   de  sa Comuna 
FM, ràdio de Bunyola S.L., a proposta del Consell d’Administració.” 

La  Sra.  Batlessa  explica  que  l’escrit  de  la  proposta  de  nomenament  del 
directorgerent de la ràdio era de dia 21 d’abril i que, per aquest motiu, aquesta 
proposta  no  va  poder  anar  fins  a  la  passada  Comissió  Informativa  General. 
Afegeix que es va proposar al Sr. Bujosa com a directorgerent. 

La  Sra.  Munar  afirma  que  està  d’acord  en  ratificar  el  proposat  pel  Consell 
d’Administració de la Ràdio municipal. 

Es  sotmet  a  votació  la  proposta  de  la Comissió  Informativa General  sobre  el 
nomenament del directorgerent de Sa Comuna FM, ràdio de Bunyola, S.L. per 
part de la Junta General, a proposta del Consell d’Administració,  i  la proposta 
és aprovada per unanimitat. 

3.  PROPOSTA  DE  LA  COMISSIÓ  INFORMATIVA  GENERAL  SOBRE 
L’ADJUDICACIÓ DEL CONTRACTE DE PERMUTA DE COSA FUTURA PER 
A  LA  CONSTRUCCIÓ  D’UN  EDIFICI  DESTINAT  A  APARCAMENTS 
PRIVATS  I  PÚBLICS,  LOCAL  PRIVATS  D’USOS  LUCRATIUS 
AUTORITZATS,  OFICINES  I  DEPENDÈNCIES  MUNICIPALS  I  PLAÇA 
PÚBLICA A CAN GUAL. 

La  Sra.  Batlessa  dóna  compte  de  la  proposta  de  la  Comissió  Informativa 
General que diu: 

“PROCEDIMENT OBERT MITJANÇANT CONCURS PER A L’ADJUDICACIÓ DE LA 
PERMUTA DE COSA FUTURA PEL TERRENY MUNICIPAL DE CAN GUAL. 

Aprovat el Plec de clàusules administratives particulars que ha de regir el procediment 
obert mitjançant concurs per a la permuta de cosa futura pel terreny municipal de Can 
Gual mitjançant acord del Ple de l’Ajuntament de dia  6 de març de 2006.
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Atès  la  Resolució  de  la  consellera  executiva  de  Cooperació  Local  del  Consell  de 
Mallorca mitjançant la qual s’autoritza expedient de permuta de cosa futura pel terreny 
municipal de Can Gual, de data 24 d’abril de 2006. 

Atesa la proposta d’adjudicació de la mesa de contractació expressada a  l’acta de la 
mesa de contractació de data 24 de maig de 2006. 

Es proposa al Ple,  i previ dictamen de la Comissió Informativa General,  l’adopció del 
següent acord: 

Primer. Adjudicar el contracte de permuta de cosa futura pel terreny municipal de Can 
Gual a l’empresa “PROMOCIONS JUTOBA , S.L., amb CIF A07002645. 

Segon. Notificar el present acord al contractista i requerirlo per tal que en el termini de 
quinze  dies  comptadors  a  partir  de  l’endemà  de  la  notificació  d’aquest  acord 
constitueixin  la  garantia definitiva, equivalent al 5 per  cent  de  l’import  d’adjudicació  i 
formalitzi el contracte en un termini de trenta dies un cop hagi acreditat haver constituït 
l’esmentada garantia definitiva. 

Tercer. Facultar a  la Sra. Batlessa per a que subscrigui  totes  les actuacions que es 
derivin d’aquest expedient.” 

La Sra. Batlessa explica que a la Comissió Informativa General es va demanar 
un informe tècnic i jurídic. L’informe tècnic ja hi era en el dictamenvaloració de 
l’arquitecte,  i  també  hi  havia  la  valoració  del  jurista.  S’ha  afegit  l’informe  del 
Consell de Mallorca que anava amb  l’autorització,  i en ell es diu que el bé  té 
caràcter patrimonial. Per tant, no és oportú tornar a demanar un informe. 

La  Sra.  Munar  argumenta  que  volen  que  es  concreti  el  justipreu  perquè  no 
veuen clar que l’informe de l’arquitecte justifiqui el justipreu i si supera el 40%. 
A més, hi ha un quadre amb un import que no coincideix amb l’import del text. 

A les 20,15 hores s’incorpora a la sessió el Sr. Sastre. 

La Sra. Batlessa explica que és una equació per  igualació  i diu que es  fa un 
recés per a que l’arquitecte ho expliqui, essent les 20,17 hores. 

Es reprèn la sessió essent les 20,30 hores. 

La  Sra.  Batlessa  explica  que  s’afegeix  a  l’informe  de  l’arquitecte  que  la 
diferència entre els béns que es permuten és zero. 

La Sra. Munar comenta que el Partit Popular va dir que volia aclarir si el bé era 
patrimonial  o  no  i  l’informe  del  Consell  de  Mallorca  fa  recomanacions  a 
l’Ajuntament  pel  que  fa  a  la  situació  jurídica  dels  béns. Troba  que es  perden
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pàrkings municipals perquè de un solar que donava un servei públic, es tendran 
més infrastructures però menys pàrkings municipals. 

La  Sra.  Batlessa  comenta  que  l’informe  del  Consell  de  Mallorca  diu  que 
l’inventari s’ha de millorar però la secretària no podia certificarho si no hi era a 
l’inventari. Això ve de  fa molts d’anys,  i com a mostra, hi ha el quarter on  les 
escriptures  no  estan  clares.  Ells  s’han  trobat  amb  això  i  li  agradaria  que  el 
proper equip de govern  faci  com a prioritari actualitzar  l’inventari. Respecte a 
que  es perden pàrkings públics,  hi  haurà  unes  infrastructures  i  és  qüestió  de 
prioritats, però l’equip de govern considera que hi guanyen. 

El Sr. Mateu Balle intervé dient que ells a la Comissió Informativa ja varen dir 
que creuen que Bunyola està mancada de molts de serveis com, per exemple, 
centre de salut, centre de dia, zones municipals,..., i amb aquesta operació es 
va  avançant  per  donar  una  millor  qualitat  de  vida  als  ciutadans.  En  cap  cas 
quedaran menys aparcaments públics, a més, no es fa res que no facin a altres 
municipis  i a ciutat  s’han  fet aparcaments públics que s’han privatitzats. Creu 
que els ciutadans de Bunyola tendran aparcament segurs i en condicions. 

El Sr. Negre dóna les gràcies a l’arquitecte i diu que l’aparcament de Can Gual 
va ser en funció d’una estadística que es va fer a la gent. Així es resolen una 
sèrie de problemes, es dóna més espai a la  tercera edat  i altres associacions 
que  estan  al  quarter.  Diu  que  està  en  marxa  el  PGOU  i  es  veurà  quants 
d’aparcaments  públics  hi  haurà.  Fa  molta  estona  que  s’ha  posat  la  vista  a 
aquest solar. 

La  Sra.  Munar  afirma  que  està  d’acord  amb  les  infrastructures  però  ara  es 
tenen setanta aparcaments públics i després no en sortiran ni quaranta. Troba 
que es canvia un pàrking i després no es tendrà on posar els cotxes. Recorda 
la deficiència de qualificació del bé  i diu que el Consell de Mallorca els hi ha 
donat la raó, ja que ells ho demanaven amb coneixement de causa. 

La Sra. Batlessa agraeix al Consell de Mallorca que hagi enviat l’informe i que 
es  tengui això clar. Reconeix que  l’inventari no està ben especificat    i afegeix 
que, a la llarga, l’aparcament públic serà superior. 

El  Sr.  Ibàñez  comenta  que,  per  uns  seixanta  o  setanta  euros  mensuals,  els 
ciutadans podran tenir aparcaments. 

La Sra. Munar li respon que això no se sap. 

El Sr. Mateu Balle agraeix la col∙laboració a la Conselleria de Salut. 

El Sr. Negre s’afegeix a les paraules del Sr. Mateu Balle.
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Es  sotmet  a  votació  la  proposta  de  la  Comissió  Informativa  General  sobre 
l’adjudicació del contracte de permuta de cosa futura per a la construcció d’un 
edifici  destinat  a  aparcaments  privats  i  públics,  local  privats  d’usos  lucratius 
autoritzats,  oficines  i  dependències  municipals  i  plaça  pública  a  Can  Gual,  i 
s’obté el següent resultat: 

Vots a favor: 7, de la Sra. Batlessa i Srs. Ibáñez i Martorell (EI), Sr. Negre i Sra. 
Juan (PSIBPSOE) i Srs. Mateu Balle i Togores (PSM). 
Vots en contra: 4, dels Srs. Munar, Sastre, de Enrique i Batle (PP). 
Abstencions: cap. 

Per tant, la proposta és aprovada. 

4.  PROPOSTA  DE  LA  COMISSIÓ  INFORMATIVA  GENERAL  SOBRE 
L’APROVACIÓ  DELS  ESTATUTS  DE  L’ENTITAT  TIRME  AMB  L’ESMENA 
RELATIVA AL MANTENIMENT. 

La  Sra.  Batlessa  dóna  compte  de  la  proposta  de  la  Comissió  Informativa 
General que diu: 

“APROVACIÓ DELS ESTATUTS DE L’ENTITAT DE CONSERVACIÓ RELATIVA AL 
PLA  ESPECIAL  D’ORDENACIÓ  URBANA  DEL  POLÍGON  DE  SES  VELES  DE 
BUNYOLA 

Vista  la  proposta  d’Estatuts  de  l’Entitat  de  Conservació  relativa  al  Pla  Especial 
d’Ordenació Urbana del Polígon de “Ses Veles” de Bunyola presentada pel Sr. Angel 
Fernández Homar mitjançant escrit  de data 30 de novembre de 2005,  número RGE 
3488 de 15 de desembre de 2005 

Es proposa al Ple de l’Ajuntament de Bunyola l’adopció del següent acord: 

1r.  Aprovar  els  Estatuts  de  l’Entitat  de  Conservació  relativa  al  Pla  Especial 
d’Ordenació  Urbana  del  Polígon  de  “Ses  Veles”  de  Bunyola  amb  l’esmena  que  el 
manteniment i la neteja viària les realitzarà l’entitat TIRME SA, o bé aquesta proveirà 
dels  fons  necessaris  l’Ajuntament  de  Bunyola  per  a  la  seva  realització,  deixant  així 
sense efecte l’article 2 b)  darrer paràgraf dels estatuts. 

2n. Notificar  el  present  acord  als  interessats  perquè  en prenguin  coneixement  i  als 
efectes corresponents.” 

La  Sra.  Batlessa  explica  que  es  duen  a  aprovació  aquests  Estatuts  i  que  la 
única cosa que es modifica és que s’han de fer càrrec del manteniment o li han 
de donar els doblers per durho a terme.
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La Sra. Munar  troba  estrany  la  data  perquè  han  passat  set mesos  i,  a més, 
considera  que  hi  hauria  d’haver  un  informe  jurídic  de  la  Secretària,  per  tant, 
s’abstindran. 

Es  sotmet  a  votació  la  proposta  de  la  Comissió  Informativa  General  sobre 
l’aprovació  dels  estatuts  de  l’entitat  TIRME  amb  l’esmena  relativa  al 
manteniment, i s’obté el següent resultat: 

Vots a favor: 7, de la Sra. Batlessa i Srs. Ibáñez i Martorell (EI), Sr. Negre i Sra. 
Juan (PSIBPSOE) i Srs. Mateu Balle i Togores (PSM). 
Vots en contra: cap. 
Abstencions: 4, dels Srs. Munar, Sastre, de Enrique i Batle (PP). 

5.  PROPOSTA  DE  LA  COMISSIÓ  INFORMATIVA  GENERAL  SOBRE 
L’APROVACIÓ  DEL  CONVENI  PER  A  L’OCUPACIÓ  PROVISIONAL  DE 
TERRENYS DEVORA L’APARCAMENT DE CAN GUAL. 

La  Sra.  Batlessa  dóna  compte  de  la  proposta  de  la  Comissió  Informativa 
General que diu: 

“Es proposa al Ple de l’Ajuntament de Bunyola l’adopció del següent acord: 

Primer.  Aprovar  el  Conveni  entre  l’Ajuntament  de  Bunyola  i  la  Sra.  Maria  Victoria 
Brussoto  Cañellas  per  a  l’ocupació  temporal  d’uns  terrenys  de  2.600  m²  devora 
l’aparcament de Can Gual. 

Segon.  Facultar  a  la  senyora  batlessa,  per  a  que  en  nom  i  representació  de 
l’Ajuntament procedeixi a la signatura de l’esmentat conveni, que s’adjunta.” 

La  Sra.  Batlessa  explica  que  és  necessari  tenir  un  aparcament  provisional 
mentre es facin les obres de l’aparcament de Can Gual. Hi haurà unes noranta 
places, per tant, hi ha més places a l’aparcament provisional que al que hi ha 
ara. Diu que, a canvi, els propietaris dels terrenys demanen que s’acabi aviat el 
PGOU perquè han vist que s’ha tret l’avançament. 

La  Sra.  Munar  argumenta  que  a  la  Comissió  Informativa  General  varen 
demanar  una  nota  registral  actualitzada  d’aquest  terreny  i  que  no  està  a 
l’expedient.  Afirma  que  votaran  en  contra  perquè  estan  en  contra  de 
l’aparcament de Can Gual. 

La Sra. Batlessa afirma que els propietaris viuen a Barcelona i no els ha pogut 
localitzar. Diu que està clar que és la propietària real. 

La Sra. Munar diu que és més correcte  la nota registral  i que s’hagués pogut 
demanar per precaució.
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Es  sotmet  a  votació  la  proposta  de  la  Comissió  Informativa  General  sobre 
l’aprovació  del  conveni  per  a  l’ocupació  provisional  de  terrenys  devora 
l’aparcament de Can Gual, i s’obté el següent resultat: 

Vots a favor: 7, de la Sra. Batlessa i Srs. Ibáñez i Martorell (EI), Sr. Negre i Sra. 
Juan (PSIBPSOE) i Srs. Mateu Balle i Togores (PSM). 
Vots en contra: 4, dels Srs. Munar, Sastre, de Enrique i Batle (PP). 
Abstencions: cap. 

6.  PROPOSTA  DE  LA  COMISSIÓ  INFORMATIVA  GENERAL  SOBRE 
L’APROVACIÓ  DEL  CONVENI  PER  A  LA  CESSIÓ  DE  TERRENYS  PER 
EQUIPAMENTS I/O INFRASTRUCTURES MUNICIPALS A SON SERRA. 

La  Sra.  Batlessa  dóna  compte  de  la  proposta  de  la  Comissió  Informativa 
General que diu: 

“Es proposa al Ple de l’Ajuntament de Bunyola l’adopció del següent acord: 

Primer.  Aprovar  el  Conveni  per  a  la  cessió  de  terrenys  a  favor  de  l’Ajuntament  de 
Bunyola per a destinarlos a equipaments i/o infrastructures municipals a Son Serra. 

Segon.  Facultar  a  la  senyora  batlessa,  per  a  que  en  nom  i  representació  de 
l’Ajuntament procedeixi a la signatura de l’esmentat conveni, que s’adjunta.” 

La Sra. Batlessa explica que a la Comissió Informativa General es va explicar 
el temps que fa que van darrera aquest tema per tres problemes: aigua (dipòsit 
de Sa Costera), aparcament pel Cementiri municipal  i pel Polisportiu,  i el Parc 
Verd, que es necessita amb  la  recollida porta a porta  i  tendrà  les dimensions 
que corresponguin. Ha costat molta pena i el grup del Partit Popular ho hauria 
de sabre pel conveni que varen fer amb el Sr. Farrés. A l’expedient s’ha afegit 
l’informe de l’arquitecte i ho passa a llegir: 

“Mateu Carrió Muntaner,  arquitecte municipal de  l’Ajuntament de Bunyola,  en 
relació a l’acord entre, per una part els Senyors Miquel Mulet Morlá, Pere Antoni 
Mataró  Mulet  i  Maria  Francisca  Mataró  Mulet,  i  per  l’altre  l’Ajuntament  de 
Bunyola, emet el següent 

INFORME 

L’Ajuntament  té  la  necessitat  i  la  urgència  de  disposar  d’uns  terrenys  per  fer 
possible la construcció d’un dipòsit d’aigua i d’un Parc Verd.
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Per  raons  funcionals,  una  de  les  ubicacions  recomanables  és  a  la  zona  sud  del 
poble, prop d’ell i de la carretera de Santa Maria i un indret possible és la finca 
anomenada Son Serra. 

Donada  la  carència  de  propietats  de  titularitat municipal  adients  i  la manca  de 
disponibilitat  de  recursos  econòmics  suficients,  s’ha  plantejat  la  forma 
d’aconseguir, gratuïtament, els terrenys necessaris per dur a terme la construcció 
de les infrastructures esmentades abans. 

De  la mateixa  manera  que  ha  actuat  la  Corporació  temps  enrera  en  situacions 
similars, per exemple amb el conveni urbanístic amb el Sr. Farrés, s’ha sol∙licitat 
als senyors Mulet i Mataró la cessió a l’Ajuntament de part de la seva propietat, 
com a contra prestació a què aquest possibiliti que una altre part d’aquella finca 
pugui esdevenir edificable, amb uns usos privats d’equipaments i de serveis. 

Per  comprovar  la  bondat  o  la  proporcionalitat  de  l’acord,  pot  ser  aclaridor 
considerar  quines  són,  en  aplicació  de  la  legislació  urbanística  vigent,  les 
determinacions aplicables a un sòl urbanitzable, d’unes característiques en quant 
a superfície i a usos semblants als que són objecte d’aquest informe. 

Segons disposa l’article 12 de l’annex al Reglament de planejament de la llei del 
sòl, el qual estableix les reserves de sòl per a dotacions en els plans parcials, els 
mòduls mínims de reserves per a dotacions en sols destinats a usos terciaris són 
els següents: 

Sistemes d’espais lliures de domini i ús públic  10% del total ordenat 
Serveis d’interès públic i social  4% del total ordenat 
Places d’aparcament  1 plaça/100 m2 d’edificació 

Les cessions obligatòries i gratuïtes a l’Ajuntament comprenen, a més dels vials i 
els aparcaments, el 10% destinat a espais lliures i el 10% de l’aprofitament mig, 
la  qual  cosa  suposa,  aproximadament,  un  20% de  la  superfície  total  del  sector 
ordenat. 

En el cas del present acord, la superfície total considerada és de 20.960 m2, de la 
qual  l’acord  contempla  que  passaran  a  ser  propietat  municipal  les  següents 
porcions: 

8.260 m2 destinats a sòl edificable amb usos d’infrastructures i equipament 
2.700 m2 destinat a vial 
1.000 m2 destinats a espais lliures públics
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Per tant, a més de la superfície dels vials que hi haurà a la zona destinada a l’ús 
global privat terciari, les cessions gratuïtes que hauran de fer els senyors Mulet i 
Mataró  a  favor  de  l’Ajuntament  no  seran  inferiors  a  11.960  m2,  la  qual  cosa 
suposa  quasi  un  60%  de  la  superfície  total  objecte  de  l’acord,  tres  vegades  el 
mínim establert per la legislació urbanística. 

Mitjançant el present acord, s’aconsegueix  la cessió anticipada de  la major part 
del total que s’haurà d’acabar cedint en el seu dia. 

Atès  la  necessitat  de  la  Corporació  d’obtenir  sòl  amb  l’objectiu  i  les 
circumstàncies  expressades  abans,  sembla  justificat  i  positiu  pels  interessos 
comuns aquest acord, ja que li permet participar d’una manera molt avantatjosa 
de la legítima plusvàlua generada per la classificació acordada.” 

Diu  que  queda ben  clar  que és  un 60% el  que  se  lis  cedeix,  per  tant,  és  un 
benefici pel poble de Bunyola. 

La  Sra.  Munar  troba  molt  bé  que  s’hagi  aportat  aquest  informe,  però  no 
quadren  els  metres  amb  el  conveni,  al  paràgraf  segon.  Diu  que  no  té  clar 
aquests mil metres d’on surten. 

La Sra. Batlessa fa un recés per consultar amb l’arquitecte i aclarir el dubte de 
la Sra. Munar, essent les 21,05 hores. 

Essent les 21,18 hores es reprèn la sessió. 

Es  sotmet  a  votació  la  proposta  de  la  Comissió  Informativa  General  sobre 
l’aprovació  del  conveni  per  a  la  cessió  de  terrenys  per  equipaments  i/o 
infrastructures municipals a Son Serra, i s’obté el següent resultat: 

Vots a favor: 7, de la Sra. Batlessa i Srs. Ibáñez i Martorell (EI), Sr. Negre i Sra. 
Juan (PSIBPSOE) i Srs. Mateu Balle i Togores (PSM). 
Vots en contra: cap. 
Abstencions: 4, dels Srs. Munar, Sastre, de Enrique i Batle (PP). 

7.  DESPATX EXTRAORDINARI. 

La Sra. Batlessa dóna compte de la següent proposta: 

“ELECCIÓ DE JUTGE DE PAU TITULAR. 

Vista la instància de la Sra. Margalida Jaume Adrover de data 28 de juny de 2006 amb 
R.G.E. núm. 2173.
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Es proposa al Ple de l’Ajuntament de Bunyola l’adopció del següent acord: 

Primer. Proposar a la Sra. Margalida Jaume Adrover com a Jutge de Pau Titular. 

Segon. Trametre la proposta al Sr. Jutge Degà de Palma de Mallorca per al seu 
posterior nomenament per part de la Sala de Govern del Tribunal Superior de Justícia 
de les Illes Balears.” 

La Sra. Batlessa explica que a la Comissió Informativa General encara no havia 
acabat  el  termini  d’exposició  pública  i,  per  aquest  motiu,  es  du  per  despatx 
extraordinari. 

Es sotmet a votació la urgència de la proposta sobre l’elecció de jutge de pau 
titular, i s’aprova per unanimitat. 

La Sra. Batlessa comenta que només hi ha hagut una sol∙licitud i no ha tengut 
temps de demanarli el seu currículum, però aquesta persona és llicenciada en 
història. 

El Sr. Mateu Balle diu que li pareix perfecte i li dóna l’enhorabona. 

El Sr. Negre creu que serà bona. 

La Sra. Munar afirma que es compleix la llei i, per tant, estan d’acord. 

El Sr. Mateu Balle vol agrair la feina feta a la jutgessa de pau actual. 

La Sra. Batlessa reitera l’agraïment. 

El Sr. Negre proposa que se li faci un obsequi. 

La Sra. Batlessa diu que se li farà un comiat de tota la Corporació. 

Es sotmet a votació la proposta sobre l’elecció de jutge de pau titular, i s’aprova 
per unanimitat. 

8.  DONAR  COMPTE  DE  LA  RESOLUCIÓ  DEL  CONSELLER  D’INTERIOR 
PER LA QUAL S’AUTORITZA LA CREACIÓ DE L’AGRUPACIÓ LOCAL DE 
VOLUNTARIS DE PROTECCIÓ CIVIL DEL MUNICIPI DE BUNYOLA. 

La  Sra.  Batlessa  informa  que  són  trenta  voluntaris,  la  majoria  són  joves,  i 
tendran un espai a Can Gual. Afirma que han demanat al Batle Pedani per fer 
un conveni del material que tenen.
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9.  DONAR COMPTE DE SENTÈNCIES  JUDICIALS RELACIONADES  AMB 
L’AJUNTAMENT DE BUNYOLA. 

La Sra. Batlessa informa, en referència a la sentència de la SGAE, que des de 
l’any  2000  no  s’està  pagant  i  els  han  sentenciat  a  pagar  unes  costes.  No 
podran  fer  cap  actuació  musical  pública  sense  autorització  expressa.  Afirma 
que l’Ajuntament ha fet un recurs perquè consideren injusta aquesta sentència. 

El Sr. Mateu Balle afirma que bàsicament paguen el que haurien d’haver pagat 
al seu dia, en els darrers sis anys. Diu que s’arribarà a un acord amb ells. 

La Sra. Munar demana si es vol apel∙lar i si es vol pagar. Si s’apel∙la, és perquè 
no estan d’acord? 

El  Sr. Mateu  Balle  diu  que  si  apel∙len  a  lo millor  els  rebaixen  un  poc.  Hi  ha 
coses que no  toquen a l’Ajuntament. El misser considera que es pot apel∙lar i 
així rebaixar l’import. 

La Sra. Munar demana si es tendrà l’autorització. 

La Sra. Batlessa li contesta que s’haurà de pagar per tenir l’autorització. 

En  referència  a  la  sentència  de  residus,  la  Sra.  Batlessa  informa  que  es 
desestima el recurs contra els acords plenaris. 

La Sra. Munar demana quines conseqüències té la part que s’estima. 

El Sr. Negre creu que TIRME hauria de refer la diferència. 

En referència a la sentència de l’aparcament de Santa Catalina Thomàs, la Sra. 
Batlessa  informa que només hi  ha un denunciant  i  com no es  va  executar el 
vial, diu que el vial és privat. Han fet el recurs de cassació perquè consideren 
que era voluntat de l’Ajuntament rebre’l. Afirma que aquest senyor va venir a dir 
que si  lis pagaven  les costes  llevaria el  recurs, però ells no  li  contestaren. El 
màxim que pot passar és que el vial no s’obri mai. 

10.  DONAR  COMPTE  DELS  DECRETS  DE  BATLIA  NÚMS.  11/2006  AL 
28/2006, AMBDÓS INCLOSOS. 

La Sra. Munar diu que els decrets del 11 al 20 es podrien haver donat compte 
abans al Ple de dia 8 de maig de 2006, ja que en els decrets diu “que s’informi 
al  Ple  a  la  primera  sessió  que  es  celebri”.  A  més,  demana  de  què  tracta  el 
decret número 22.
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La  Sra.  Batlessa  li  contesta  que  el  Sr.  Morey  du  molts  d’anys  intentant 
reclassificar els seus terrenys. Ell vol que es reclassifiqui la seva zona però es 
vol reclassificar als tres propietaris, per tant, ell no està d’acord i demana que 
se li expropiï. 

11. MOCIONS. 

No se’n formulen. 

12. PRECS I PREGUNTES. 

El Sr. Togores demana que, diumenge de 9 a 12 hores a Can Penasso, vagin a 
la campanya contra l’esclerosi múltiple. 

La Sra. Munar afirma que dia 27 de febrer es va celebrar un Consell Executiu i 
no hi era  la bandera espanyola a  la sala de Plens. Ha de presidir  la bandera 
espanyola,  per  tant,  prega  que  no  torni  a  passar.  D’altra  banda,  diu  que  la 
recollida selectiva s’està fent només a Palmanyola i està essent bastant caòtic, 
pel que prega que quan es posi a Bunyola no es magnifiqui més el problema. 

El Sr. Batle, referent als terrenys de Can Gual, demana si la maquinària també 
es posarà en aquestes noranta aparcaments provisionals. 

La Sra. Batlessa li contesta que no. 

El  Sr.  Sastre  diu  que  de  tres  dies  que  no  es  recull  l’orgànica  fa  olor.  A 
Palmanyola tenen moltes formigues i tenir les bosses de la matèria orgànica fa 
que les formigues vagin al menjar. Afirma que tres dies sense recollir l’orgànica 
és molt i al poalet no hi cap tot. 

El  Sr.  Negre,  referent  a  la  intervenció  de  la  Sra.  Munar,  diu  que  ha  fet  el 
recorregut  de  tots  els  carrers  de  Palmanyola.  Dilluns  hi  va  haver  onze 
incidències, dimarts n’hi  va haver nou, de  les quals set eren per no deixar el 
fems dins  la bossa orgànica,  i el dijous n’hi va haver cinc, de  les qual quatre 
eren per no posarho dins la bossa d’orgànica. Interpreta que des de que es va 
fer el porta a porta només dues persones els varen tractar malament, per tant, 
els ciutadans han estat exemplars. Però hi ha gent que du el seu fems al Parc 
Verd  i  ho  tira  de  mala  manera.  A  partir  d’ara  hi  haurà  un  operari  i  se  li 
demanarà que ho duguin separat. Ell ha xerrat amb la gent i està contenta de 
com ha anat a Palmanyola. 
En referència a la intervenció del Sr. Sastre, la recollida d’orgànica tres pics per 
setmana es fa també als altres municipis. Els envasos són simbòlics perquè si
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no  els  dones  res,  la  gent  no  ho  assimila.  Es  tracta  de  separar  i  no  importa 
posarho dins el poalet de matèria orgànica. 

El  Sr.  Sastre  afirma  que  hi  ha  gent  a  qui  li  han  robat  els  poals  i  també  les 
bosses. 

El Sr. Negre diu que la gent de Palmanyola està contenta perquè cada dilluns 
hi ha  recollida de poda. Segurament  la setmana que ve es  farà una circular  i 
ofereix  la  possibilitat  de  donar  composteres  a  la  gent  que  vulgui  fer 
compostatge. A més, el Parc Verd tendrà un horari. 

El Sr. Sastre comenta que es pot posar de vigilant a un minusvàlid físic perquè 
si no hi ha el vigilant el Parc Verd no serveix de res. 

La  Sra.  Munar  demana  l’informe  que  havia  demanat  sobre  els  òrgans  de 
govern. 

El Sr. Sastre demana què ha passat amb els joves de Palmanyola i la Policia. 

La Sra. Batlessa  li  respon que  la Policia  té  la  impressió de que són  joves de 
Palmanyola  que  no  només  fan  carreres,  sinó  que  han  aixecat  les  bandes 
sonores i han fet molt de renou, per tant, hi ha una època de vandalisme i no 
sap que els protegeix. No comprèn el que passa  i és important que la Policia 
actuï. Confia en que  la Policia posarà ordre  i  si ells poden ajudar que ajudin. 
Afirma que està controlat el grup de joves que és. 

El  Sr.  Togores  afirma  que  hi  ha  una  educadora  de  carrer  que  no  actua  a 
Palmanyola perquè hi va haver rebuig per part del Batle Pedani. A lo millor si 
tingués més facilitat per entrar a Palmanyola podria detectarho. 

La Sra. Batlessa diu que també han fet desperfectes al local de Nuredduna, per 
tant, són joves de Palmanyola però tenen amics d’altres bandes. 

En aquest moment, essent  les 22:00 hores,  la Sra. Batlessa aixeca la sessió, 
de la qual s’estén la present acta i jo com a Secretària, en don fe. 

Bunyola, 3 de juliol de 2006. 

La Batlessa,  La Secretària acctal, 

Maria Cabot Payeras.  Maria del Mar Gual Bigas.


